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Dierenasielen  -  Probleemhonden

De dierenasielen in Vlaanderen hebben steeds meer te maken met honden met 
gedragsproblemen: agressieve, niet-opgevoede, niet-getrainde honden. Het gaat dan 
niet om pitbulls of andere als agressief geboekstaafde rassen, maar om ‘gewone’ honden 
zoals huskies, Mechelse herders, Franse bulldogs. Dierenasielen wijzen naar “lakse 
baasjes” die niet goed weten hoe ze een hond moeten opvoeden en socialiseren. 
Bijgevolg is het moeilijk voor de dierenasielen om een nieuwe thuis te vinden. Volgens de 
asielen is de situatie onhoudbaar geworden.

Ik besef dat de minister weinig impact heeft op eigenaars die nalaten hun honden op te 
voeden. Maar de vraag is wel hoe het beleid omgaat met dit soort dieren waar de asielen 
moeilijk weg mee kunnen.

1. Hoe zal de minister inspelen op de noodkreten van de asielen m.b.t. deze honden? 
Zal hij een lijn uitzetten wat asielen moeten of kunnen doen met dit soort honden?

2. Wat zal de minister adviseren bij honden die niet meer geschikt zijn om geadopteerd 
te worden, of wanneer asielen door dit soort honden volzet raken ten nadele van 
honden die wél gesocialiseerd zijn?
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1. De Vlaamse asielen zijn vertegenwoordigd in de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn. 
Dat is het geschikte forum om de omvang van de in de pers geschetste problematiek 
te bespreken en, indien nodig, na te gaan of er oplossingen gevonden kunnen 
worden. 

2. Ik heb niet de intentie om me te moeien in het beleid van een asiel, maar ben bereid 
om, indien de Raad oordeelt dat ik in deze problematiek een rol kan spelen, actie te 
ondernemen. 


